
Styremøte 
Hovedstyre i Spanskrøret 2025 

________________________________________________________________________ 
 

 

Dato: 21.01.2025 

Sted:Kontoret 

Ordstyrer: Fredrik 

Referent: Hanna 

Tilstede: Alle 

Fraværende:  

Oppsummering 
 

Kakebaker/ snacks og kaffekoker ansvarlig 
 

- Fredrik 

                  

Runde rundt bordet 
 

Hvem  Kommentar 

Fredrik Daff fra MS medisin, så ikke daff  

Hanna Bada igår med badegruppa! Banger pizza. Spilt secret 
hitler(beste spillet). Var også på idrettsfestivalenemn 

 

Oskar Naborevyen, han er byggsjef, masse jobb!!!   

Unn   

Helene komfirmantlederkurs, badet med badegruppa! Også 
hatt sin første ukeshandel!  

 

Malene Dansa og trent mye, spilt inn samarbeidsvideoer, hatt 
claydate! 

 

Mats Trent masse, tvangsspist. blitt litt mindre fornøyd med 
livet… har også badet med badegruppa. 
Idrettsfestivalen var han også med på 

(deprimert og 
spiseforstyrrels

er) 

Henrik kosa seg med idrettsfestivalen med tre tap. Har også 
grått over resultatene der…. 

 



Synne Ølsmaking, hu ble hang ass. Surdeigspizza har hu lagd, 
med surdeig helt fra tromsø. Bada med badegruppa. 
Fått seg enda en samboer (Maren som ikke kan bo 
hjemme…) 

“fantastisk temp 
i vannet”-synne 

Gina Vært på bursdag, that's it!! ellers skole da…  

 

 
 
 
Oppdatering rundt vervarbeid 

 
 

Hvem  Kommentar 

Fredrik Planlegging av årsmøte og styremøte. Funnet ut av 
frister for velferdsmidler. Snakket litt med NV-gangen 
om ski-vm. 

følern 
 

Hanna Skrevet nytt søndagsinnlegg, funnet ut angående ulike 
jubileeum, begynt å sett litt på helger angående 
opptaksturen. Sendte også mail angående 
styregensere.  

 

Oskar Har prøvd å sette meg inn i oppgavene jeg har som 
økonomiansvarlig. Gått dårlig pga jeg har hatt mye å 
gjøre pga verv i naborevyen.  

 

Unn Jeg har handlet inn kaffe til kont <3<3 Og så har jeg 
pantet flaskene og brukt pengene på brus til 
kjøleskapet. Har kjøpt to nye puter til kont og vasket 
alle putetrekkene! Har prøvd å få en større komité og 
lykkes med det idag. 

 

Helene Jeg har rekruttert folk til fagkom :) Jeg har sendt mail til 
Dysleksi Norge om de kan holde foredrag om 
dyskalkuli.  

 

Malene RYDDET i IKT-ansvarlig driven og lagd maler på alt 
som kan lages. Oppdatert litt div på nettsiden: 
avviksvarling, styret, tillitsvalgt (venter på at Olav skal 
bli ferdig med sin del) - Prøvd å rekruttere LURinger til 
webkom og det “nye” konseptet mitt med tiktok osv - 
går delvis. Planlagt første møte. 

 

Mats Lekt bittelitt med Indesign, og gjort et forsøk på å 
rekruttere folk. Fått system på ting og begynt å 
kartlegge hva Redaksjonen bør realistisk greie å få til 
dette semesteret. 

 

Henrik Ordna litt i filen #OCD og sjekka opp litt føring av  



økonomi. Ordna styre innad i idkom. Planlagt saker til 
første komitemøte.  

Synne Sendt litt mail, planlagt møte med MiT, begynt 
hytteplassering til Åre. Booket karaoke, opprettet 
arrangement på facebook og lagt ut påmeldingsskjema. 
lagd og hengt opp plakater til karaoke. Begynt 
planlegging av vårfest. gratis kino. 

 

Gina Vervet en del folk til å bli med i komiteen. Sendt en del 
mail om lokaler som man kan booke til fadderuka (fått 
tilbud om pakkedeal?). Har også sendt ut noe mail 
angående støtte. Planlagt første møte, unntatt dato.  

 

 
 

Ris/ros 
           

Hvem R(i/o)ses for hva 

Fredrik Ris for hykleri. My man gikk et helt år uten å bytte signatur på bibliotekar 
mailen.  
 

 

Unn Ros for rydding av kont <3 

  

  

  

 
 
 
 
 

Spanks 

 

Hvem har 
sendt inn 

Hvem skal få 
spank Grunnlag for spank Tas den? 

    



    

    

    

    

    

 
 

Styrets forslagskasse 

 

Hva Hva har kommet inn? 

 Ikke noe denne gang 

  

 
 
 

Saker <33 

 
 

Sak 1:  Styrebilder til nettsida! + Pins og styredalje Innmelder: Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn 

-Vi må ta nye styrebilder til nettsida! Vi må bli enige om en dato vi 
fresher oss opp i studentgalla. Ifjor ble det lagt ut bilde med info om 
hver person i slutten av februar med galla bilde, vil vi fortsette med 
dette? 
-Bytting av pins og rett på styredalje! 

Diskusjon 
datoer som passer oss:  

- 31. januar 13:00  
Benjamin i 1. til å ta bilde.  

Konklusjon  

Handlingsplan spør Benjamin i første klasse om han kan ta bilde 31.januar 13:00 

 
 

Sak 2:  Årsmøte 11.februar Innmelder: Fredrik  



 

Sak 3:  Gjennomgang av bergingsregler Innmelder: Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn 
Det er regler på hva som kan og ikke kan berges, la oss gå gjennom 
de 

Diskusjon Går gjennom dokumentet om bergingsregler.  

Konklusjon  

Handlingsplan  

 
 

Sak 4:  Hvordan oppdatere og legge til ting i kalenderen Innmelder: Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn 
Har dere gått gjennom i overleveringsmøte deres hvordan man 
legger til ting i kalenderen våres? 

Diskusjon viser hvor det gjøres og hvordan det gjøres. Var lettere enn det de fleste tenkte.  

Konklusjon  

Handlingsplan  

 
 

Sak 5:  Avviksvarslinger + Trygg organisasjons dokument Innmelder: Fredrik  
Tid: 3min 

Bakgrunn 

- Har det blitt oppdatert på nettsiden hvem som skal få 
avviksvarslinger? 

- Vi som styret skal være klar over hva som står i Trygg 
organisasjons dokumentet i driven. Det er spesielt viktig for 

Tid: 10min 

Bakgrunn 

-Det er mulig vi må endre dato ettersom budsjettforslaget ikke er 
ferdigstilt, og det skal være en del av innkallingen som må sendes 
minst 3 uker i forkant av selve møtet. 
-Foreslår å ha det på rom R22 eller R23.  
-Oprette facebook arrangement og få med folk! 
-Det skal sendes mail til Organisasjonskollegiet for ordstyrer, men vi 
trenger 1 referent og 2 tellekorps. Spør venner! 

Diskusjon 
Fredrik foreslår 18. februar 17:00  
 
 

Konklusjon  

Handlingsplan Fredrik hører med Erik om dette passer. Fredrik booker R22 eller R23.  
Styret finner folk til å bli referent og tellekorps.  



oss som er satt opp som kontakt til avviksvarslinger. Les dette 
innen neste møte! 

Diskusjon  

Konklusjon  

Handlingsplan Malene fikser det både på nettsiden og linkene skjemaet til alle som skal få varsel. Alle leser 
Trygg organisasjons dokumentet til neste styremøte.  

 
 

Sak 6:  Går Discord greit? Innmelder: Fredrik  
Tid: 2min 

Bakgrunn 
Hvordan går det med Discord for folk? Har alle blitt lagt til ordentlig 
og fått varsler? Er det noen spørsmål til Discord? 

Diskusjon Alle sier ja. Anbefaler å laste ned appen!  

Konklusjon  

Handlingsplan  

 
 

Sak 7:  Velferdsmidler NV og IE Innmelder: Fredrik  
Tid: 5min 

Bakgrunn 

Husk å søke! Dere har nok hatt overleveringssamtaler om hvordan og 
hvor dere søker? 
Frister: 

- IE, 16.02. 
- NV, 07.02 (Står riktig når du går inn på selve skjemaet) 

Diskusjon Kan sende inn flere søknader før søknadsfristene er ute. 
 

Konklusjon  

Handlingsplan  

 
 

Sak 8: Ansvarsfordeling økonomi, arrkom og økonomiansvarlig Innmelder: Synne 
Tid: 5min 

Bakgrunn 
Økonomiansvarlig håndterer budsjett og pengesøking. Eventuelt i 
samarbeid med arrkomleder.  

Diskusjon 

Det blir foreslått:  
- Er det mulig at økonomiansvarlig tar mer ansvar for de store arrangementene 
- Ting kan glemmes og det er vanskelig å både arrangere pluss å styre økonomien 
- Dette er med tanke på billettpris og budsjett 
- handler om de store arrangementene.  

- vårfest, immball, halloweenfest mm.  
Forslag: økonomisjef lager budsjett og billettpriser.  



Konklusjon Det går fint for økonomiansvarlig 

Handlingsplan Arrkomleder og økonomiansvarlig sammarbeider om dette og økonomiansvarlig tar et større 
ansvar for arrkomarrangementene. Resterende komiteer søker selv støtte til det de trenger.  

 
 

Sak 9: Komitévors før Karaoke Innmelder: Synne 
Tid: 5min 

Bakgrunn 

For å bli bedre kjent har hver komité vors før karaoke.  
- Komitéer kan ha vors sammen 
- Medlemmer som ikke tilhører en komité kan velge hvor de vil 

være.  
 

Diskusjon 
Forslag at det blir komitévors før karaoken 30.januar. Dette hørtes bra ut.  
skriver til komitèchattene at det blir vors i komiteene og medlemmene kan like meldingene 
sånn at vi får antall folk per komitee.  

Konklusjon  

Handlingsplan Skriver til komitéchattene at det er vors.  

 
 

Sak 10: VM i ski Innmelder: Fredrik 
Tid: 2min 

Bakgrunn 

Ble spurt om vi skulle hatt noe opplegg under ski-VM i NV-gangen 
chatten. Under tidligere ski-VM har det vært linjeforeninger som 
samler seg i skogen. Det er ikke planlagt noe enda, men er dette noe 
vi skulle vært med på? 

Diskusjon dette høres bra ut og Fredrik sier til NV at vi er gira på å være med.  

Konklusjon  

Handlingsplan Fredrik nevner på NV-møtet at dette kan være noe vi er interessert i.  

 
 

Sak 11: Sosialt med MiT i Åre Innmelder: Synne 
Tid: 5min 

Bakgrunn 
Vi drar til Åre samtidig som MiT, og det er mulighet for å kjøre noe 
sosialt (opplegg, vors osv). Har vi noen forslag.  

Diskusjon 

Forslag til opplegg:  
- MIT 

- blandet vors 
- fest før Åre (ble ikke noe av) 

- Spanskrøret 
- mulig vors på fredagen 

Konklusjon  



Handlingsplan Synne hører med MIT om hvor mange de er og om de er gira på fellesvors på evt  fredagen 

 
 

Sak 12: Ny sofa på kontoret? innmelder: Unn 
Tid: 5 min 

Bakgrunn 

Noen av sofaene på kont er veldig sleten.. Skulle vi byttet ut en av 
de? Finnes mye fint på gis bort på finn.no (kunne gjort det som en 
sosial styregreie <3 
 
→ Problem: vanskelig å bli kvitt sofa, ingen som vil kjøpe sofa på kont, 
avfallstasjon koster penger… 

Diskusjon 
Esens:  

- det er en nasty sofa på kont.  
- Finne ny sofa vi i styret og mulig sosialt etter?  

Konklusjon  

Handlingsplan Unn sjekker avfallstasjoner mtp pris og finn.no gis bort!  

 
 

Sak 13: Hvem kan bruke kontoret? Innmelder: Unn 
Tid: 2 min 

Bakgrunn 

Jeg har ansvar for booking av kont men har ikke helt oversikt over 
hva kriteriene er for å booke og bruke kontoret på kveldstid. Må det 
være et tilbud som alle i linjeforeningen kan delta på? 
 
→ Lyst å samle e’n gjeng fra floristikk og faunistikk for å klippe og 
lime i kompendiet, er det noe som kan skje på kontoret (siden alle er 
spanskrøret)? eller er det ikke en kontaktivitet siden ikke alle har 
tilbud om å komme/ ikke alle har faget? 

Diskusjon Alle er spanskrøret, mulig ikke lov med sjenk.  

Konklusjon  

Handlingsplan Høre videre med skom om dette.  

 
 

Sak 14: Vi stiller opp på hverandres greier 
Innmelder: 
Synne 
Tid: 5 min 

Bakgrunn 
Styret, dersom de kan, møter opp så godt som mulig på ulike ting 
som skjer i linjeforeningen. 

Diskusjon 

Forslag:  
- Alle møter opp på de ulike arrangementene til de forskjellige komiteene der du kan. 
-   

 



Konklusjon Muntlig avtale med oss i styret! 

Handlingsplan  

 
 

Sak 15: Eksterne arrangement 
Innmelder: 
Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn 

HC og Erudio sitt jub er på  samme dag, et par har sagt de skal reppe 
på HC. Vi skal på Erudio sitt! 
 
Invitert til naborevyen 21.februar 

Diskusjon  

Konklusjon  

Handlingsplan 
Hanna skriver mail til de om vi kan få flere billetter enn 4…  
Mulig vi har noen som repper oss på HC om vi får flere til erudio 
Alle melder seg på naborevyen! 

 

Sak Y: (Sak Y betyr den tar vi til sist), Sosialkveld Innmelder: Fredrik  
Tid: 10min 

Bakgrunn 
Vi må bli bedre kjent <3  
Foreslår vors og ut på byen, eventuelt karaoke. Hva tenker folk? 

Diskusjon 
Forslag: Drikking så gå ut, minigolf? 
Når kan folk? 

- tirsdag 28. januar enten hos Hanna eller Fredrik  

Konklusjon  

Handlingsplan Fredrik booker! 

 
 

Eventuelt kommet opp under møtet 
 

Sak og/eller navn Konklusjon   

  

  

  

  

  

 



 
 

Handlingsplan videre 
 

Saksnr. + Navn Handlingsplan 

Sak 1:  Styrebilder til 
nettsida! + Pins og 
styredalje 
 

Spør Benjamin i første klasse om han kan ta bilde 31.januar 13:00 

Sak 2:  Årsmøte 
11.februar 

Fredrik hører med Erik om dette passer. Fredrik booker R22 eller R23.  
Styret finner folk til å bli referent og tellekorps. 

Sak 5:  
Avviksvarslinger + 
Trygg organisasjons 
dokument 

Malene fikser det både på nettsiden og linkene skjemaet til alle som skal få varsel. Alle 
leser Trygg organisasjons dokumentet til neste styremøte. 

Sak 8: 
Ansvarsfordeling 
økonomi, arrkom og 
økonomiansvarlig 

Arrkomleder og økonomiansvarlig sammarbeider om dette og økonomiansvarlig tar et 
større ansvar for arrkomarrangementene. Resterende komiteer søker selv støtte til det 
de trenger.  

Sak 9: Komitévors 
før Karaoke 

Skriver til komitéchattene at det er vors.  
 

Sak 10: VM i ski Fredrik nevner på NV-møtet at dette kan være noe vi er interessert i.  

Sak 11: Sosialt med 
MiT i Åre 

Synne hører med MIT om hvor mange de er og om de er gira på fellesvors på evt  
fredagen 

Sak 12: Ny sofa på 
kontoret? 

Unn sjekker avfallstasjoner mtp pris og finn.no gis bort!  

Sak 13: Hvem kan 
bruke kontoret? 

Høre videre med skom om dette.  

Sak 15: Eksterne 
arrangement 

Hanna skriver mail til de om vi kan få flere billetter enn 4…  
Mulig vi har noen som repper oss på HC om vi får flere til erudio 
Alle melder seg på naborevyen! 

Sak Y: (Sak Y betyr 
den tar vi til sist), 
Sosialkveld 

Fredrik booker! 

 
 
 
 

Møtekritikk 



 
● NSTR 
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